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Hej Barbro, 
 
Tack för ditt mejl. Mitt namn är Aleksander Krajisnik och jag jobbar för 
stadsbyggnads- och idrottsborgarrådet Regina Kevius. Jag har blivit ombedd att 
besvara dig. 
 
Efterfrågan och behovet av anläggningar, idrottsytor och hallar är konstant och 
fortsatt stor. I en stad i tillväxt, och med allt fler som söker sig till fria aktiviteter eller 
föreningsaktiviteter, är det en stor utmaning för idrottsnämnden och 
idrottsförvaltningen att under kommande år tillgodose alla önskemål. Självfallet 
kommer vi även fortsättningsvis att sträva efter bästa möjliga service och underhåll – 
då det är vår uttalade önskan att få fler stockholmare att röra på sig och motionera.  
 
Under de kommande tio åren bedöms antalet barn i åldern 6-16 år i Stockholm öka 
med cirka 27,000. Detta innebär ett ökat behov av idrottsanläggningar, såväl för 
skolidrott som för föreningsidrott.  
 
Kommunfullmäktige och Idrottsnämnden, vilket även står att finna i budgeten för 
2012 med inriktning 2013 – 2015, har som prioritet att tillgängligheten inom idrotts- 
och motionslivet ska öka med målet att barn, ungdomar, flickor och tjejer, samt de 
med funktionsnedsättning skall kunna utöva idrott och besöka idrottsanläggningar 
under samma förutsättningar som alla andra.   
 
Det nuvarande förslaget till investeringsplan, som är en del av idrottsnämndens 
verksamhetsplan för 2012, har som utgångspunkt att ej överskrida budget för 2012, 
med inriktning 2013 – 2015. Prioritering föreslås ske enligt följande principer; 
 

1. Tidigare utlovade anläggningar 
2. Renovering i befintligt bestånd 
3. Efterfrågat av idrottsrörelsen 

 
Vad som föreslås för prioritering; 
 

1. Vanadisbadet 
2. Sjöängshallen 
3. Simhallar i den ordning som tidigare har utlovats 
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Idrottsnämnden kommer i december att fatta ett beslut beträffande 
verksamhetsplanen för nämnden 2012. 
 
Tack för att du tog dig tiden att skriva ned dina frågor samt synpunkter! 
 
 
Vänliga hälsningar, 
 
Aleksander Krajisnik 
Biträdande borgarrådssekreterare 
 


